
Referat af generalforsamling i Haraldsborg

afholdt tirsdag den 29. maj 2018

Bestyrelsens aktiviteter har været præget af retssagen om tilbudspligt.
Derfor indledte vores advokat, Thomas mødet med at give en status på
retssagen. Retssagen om tilbudspligt kører i Østre Landsret i uge 9.

En sammenfatning af hans orientering er vedlagt.

Herefter aflagde formand Flemming beretning og takkede for årets
samarbejde - også til dem, der har pyntet på gården Det har været et godt
år i Haraldsborg.

Mike efterspurgte en mere principiel drøftelse af, hvad ejendommen ønsker
i tilfælde af vi vinder retssagen og efter en evt. proces i højesteret får
mulighed for at stifte en andelsforening. Der var enighed om at gøre dette
på næste generalforsamling, hvor udfaldet af 1. instans sagen er kendt.

Bestyrelsen blev genvalgt og Rikke blev genvalgt som revisor

Der er blevet meget smukkere i gården med planter rundt omkring. Der blev
opfordret til at alle holder øje med gården og agerer hvis noget er væltet,
trænger til at blive vandet eller lign.

Bo påpegede at forholdene omkring affald bør forbedres. Der ligger
cigaretskod og er for tit rodet rundt omkring - også hvad angår cykler og
legetøj.

Der var enighed om, at forholdene bør forbedres og at den “grønne” kurs
bør fortsættes. om gårdlaug udnævnes Rikke og Mike

Bestyrelsen vil bede HP om at lave en cykeloprydning runde.

Der arbejdes også på at få sat containere op på en mere hensigtsmæssig
måde.

Vi undersøger mulighederne for at få installeret et afkalker anlæg

Rikke fastslog, og der var bred enighed om, at AirBnB-udlejning er forbudt.

Det blev besluttet at fastsætte en kælder arbejdsdag den første søndag i
november måned.


